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Obec Lichkov 
Zastupitelstvo obce Lichkov 

Č.j.:OULi/85/eč.89/2022-STAR 
Spisový/skartační znak: 101.2.1/A.10 

Přílohy – počet/listů: 3/3 
Počet listů: 7 

Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Lichkov, 

ze dne 10. ledna 2022, od 18:00 hodin v zasedací místnosti OÚ Lichkov. 

Přítomni: Mgr. Roman Richtr (1), Stanislav Moravec (2), Jaroslav Merta (4), Mgr. Marie Foglová (5), 
Štěpán Kalous (7), Milan Sedláček (8) a Alexandra Stejskalová (9) 

Omluveni: František Faltus (3), Zdeněk Brůna (6) 
Neomluveni: - 
Přizváni: - 
Hosté: 3x 

Zasedání Zastupitelstva obce Lichkov (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:00 hodin 
starostou obce panem Mgr. Romanem Richtrem („dále jen „předsedající“). 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas. Informace o konání zasedání, 
podle § 93 odst. 1 zákona o obcích, byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Lichkov a současně 
i na elektronické úřední desce dne 28. prosince 2021 a byla zveřejněna i po dobu konání zastupitelstva, 
tedy v souladu se zákonem, nejméně 7 dnů před zasedáním (příloha č. 1). 

Předsedající konstatoval, že dle prezenční listiny (příloha č. 2) je přítomno celkem sedm členů 
zastupitelstva, omluvil se pan František Faltus z pracovních důvodů a pan Zdeněk Brůna ze zdravotních 
důvodů, takže zastupitelstvo je, v souladu s ustanovením § 92 odst. 3 zákona o obcích, usnášeníschopné. 

Podklady k jednání byly zastupitelům zaslány prostřednictvím e-mailu dne 28. prosince 2021 a 
v tištěné podobě předány na počátku zasedání – na stůl. 

Ze zasedání, pro účely zápisu, byl pořizován zvukový záznam. 

Složení slibu novým členem zastupitelstva 
Předsedající přivítal pana Milana Sedláčka, 1. náhradníka volebního uskupení „PRO LEPŠÍ 

LICHKOV II“, pro obec Lichkov, v rámci voleb do zastupitelstev obcí v roce 2018, který souhlasil 
s nástupem na uvolněný mandát po rezignaci pana xxxxxxxxxxxxxxxxxx k datu 31. prosince 2021. 
Předsedající panu Milanu Sedláčkovi předal osvědčení o zvolení členem zastupitelstva obce podle § 53 
zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění. 
V souladu s ustanovením § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval přítomného nového člena zastupitelstva ke 
složení slibu. Před složením slibu jej upozornil, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má 
za následek zánik mandátu podle § 55 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o 
změně některých zákonů, v platném znění. 

Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib definovaný v § 69 odst. 2 zákona o obcích 
a vyzval nového člena zastupitelstva ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na 
připraveném archu (příloha č. 3). 

Slib člena zastupitelstva: „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že 
svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce Lichkov a jejích občanů a řídit se Ústavou a 
zákony České republiky.“ 

Pan Milan Sedláček, nový člen Zastupitelstva obce Lichkov, neodmítl složit slib ani nesložil slib 
s výhradou. 
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Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedající navrhl za ověřovatele zápisu paní Alexandru Stejskalovou a pana Štěpána Kalouse. 

Poznámky k vyhotovení zápisu ze zasedání ZO pořizoval pan Stanislav Moravec, zapisovatelem byl 
Mgr. Roman Richtr. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před hlasováním dal předsedající možnost 
vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje ověřovatele zápisu, a to paní Alexandru 
Stejskalovou a pana Štěpána Kalouse a zapisovatele pana Mgr. Romana Richtra. 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A - Z A Z 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 Usnesení bylo schváleno. 

Schválení programu: 
Program zasedání byl zastupitelům rozeslán v pozvánce, a to prostřednictvím e-mailu dne 28. 

prosince 2021, v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce, a to: 
1) Zahájení 

a) kontrola plnění usnesení 
2) Zřízení kontrolního výboru 

a) volba předsedy kontrolního výboru 
3) Informace obce 
4) Diskuse 
5) Závěr 

K navrženému programu předsedající navrhl doplnit bod č. 2b) – výběr zhotovitele na akci: 
„Oprava pískovcových prvků kostela – etapa III (1/2 soklu a 2x schodiště ke škole)“, což je podmínkou 
podání žádosti o dotaci. Další návrhy na změny a doplnění nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje navržený a doplněný program zasedání 
ZO. 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A - A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 Usnesení bylo schváleno. 

1a) Kontrola plnění usnesení 
Předsedající provedl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva ze dne 13. prosince 

2021, přijatá usnesení byla splněna, námitky proti obsahu zápisů nebyly vzneseny. Zápis ze zasedání byl 
vyložen k nahlédnutí v zasedací místnosti, po celou dobu konání zasedání zastupitelstva. 

2a) Volba předsedy kontrolního výboru 
Předsedající uvedl, že dosavadní předseda kontrolního výboru, pan xxxxxxxxxxxxx, na funkci 

předsedy kontrolního výboru rezignoval současně s rezignací na mandát zastupitele. Novým 
zastupitelem je pan Milan Sedláček, který byl osloven s možnou kandidaturou na tuto funkci. 
Předsedající navrhl, aby předsedou kontrolního výboru byl zvolen pan Milan Sedláček. 

Pan Milan Sedláček uvedl, že s kandidaturou na funkci předsedy kontrolního výboru souhlasí. 
Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny. Předsedající umožnil vyjádřit se 

přítomným hostům. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov volí předsedou kontrolního výboru pana Milana 
Sedláčka. 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A - A Z A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

Výsledek hlasování:  6 – 0 – 1 Usnesení bylo schváleno. 
Předsedající dále uvedl, že dle usnesení Zastupitelstva obce Lichkov, pod Č.j.: 107/19 z 16. 

prosince 2019, náleží předsedovi výboru zastupitelstva odměna ve výši á Kč 1.206,--, v případě nástupu 
náhradníka na uprázdněný mandát člena zastupitelstva obce je odměna poskytována ode dne složení 
slibu. 

Pan xxxxxxxxxxxxxxxx uvedl, že se jedná o částku v hrubém. 

2b) Výběr zhotovitele na akci: „Oprava pískovcových prvků kostela – etapa III (1/2 
soklu a 2x schodiště ke škole)“ 

V letošním roce by měla být provedena III. a poslední etapa restaurování kamenných prvků na 
kostele sv. Josefa – dělníka v Lichkově. Dle restaurátorského průzkumu se jedná o část soklu a o dvě 
vstupní schodiště na straně ke škole: „stav většího schodiště lze označit za havarijní; jednotlivé stupně 
jsou vlivem pohybu podloží rozestoupeny, spáry jsou vypadané, druhotně doplňované betonem; 
především profilace nárožních stupňů je značně mechanicky poškozena; kámen je pokryt mechy, 
lišejníky a zelenou řasou, dále: druhé schodišťové rameno na straně ke škole: stav opět havarijní; 
jednotlivé stupně rozestoupeny, zděné podloží uvolněné; patrná mechanická poškození nárožních hran; 
znečištění povrchu a dále: sokl budovy: v minulosti pravděpodobně nevhodně přetřen cementovým 
nátěrem; nyní již tato vrstva zčásti opadala, je patrný zkorodovaný pískovec; dále jsou viditelná běžná 
mechanická poškození a organické nečistoty; spáry jsou částečně uvolněné, místy vypadané“. 

Předsedající dále uvedl, že podmínkou poskytovatele dotace, kterým je Pardubický kraj, je mimo 
jiné doložení výběru zhotovitele dle zákona o zadávání veřejných zakázek. V rámci průzkumu trhu 
starosta oslovil celkem tři možné zhotovitele s licencí na restaurování kamene na kulturních památkách. 
Ekonomický subjekt Luděk Špatenka, zhotovitel dvou předchozích etap, restaurátorské práce nacenil na 
Kč 502.107,-- s DPH. Oslovení restaurátoři, pan xxxxxxxxxxxxx a pan xxxxxxxxxxx, na poptávku 
nereagovali. Tito byli doporučeni Národním památkovým ústavem v Pardubicích. Předsedající navrhl, 
aby byl zhotovitelem akce schválen ekonomický subjekt Luděk Špatenka, IČ: 64800041, se sídlem na 
adrese Vraclav čp. 34, psč. 566 42 – pošta Vraclav, který jediný podal cenovou nabídku. Vzhledem 
k doručení pouze jedné cenové nabídky není potřeba schvalovat pořadí veřejné zakázky. Dále uvedl, že i 
památkáři doporučují stejného zhotovitele, kdy budou na všech etapách stejné postupy, materiály, 
barevné odstíny apod. 

Podklady byly zastupitelům předány v tištěné podobě před započetím zasedání. 
Pan Jaroslav Merta se dotázal, jak to bylo s výběrem zhotovitele u předchozích etap. 
Předsedající uvedl, že se výběr neprováděl; v případě kamenných prvků ve fasádě bylo 

provedeno výběrové řízení na zhotovitele obnovy fasády, který pana Špatenku sám oslovil a v případě 
II. etapy nebyl výběr zhotovitele poskytovatelem dotace požadován. 

Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před hlasováním 
dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov, v rámci veřejné zakázky malého rozsahu provedené 
průzkumem trhu, schvaluje uzavření Smlouvy o dílo s ekonomickým subjektem Luděk Špatenka, 
IČ: 64800041, se sídlem na adrese Vraclav čp. 34, psč. 566 42 – pošta Vraclav, na akci „Oprava 
pískovcových prvků kostela – etapa III (1/2 soklu a 2x schodiště ke škole)“, dle poptávky, 
v nabídkové ceně Kč 502.107,-- a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o dílo. 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A - A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
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Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 Usnesení bylo schváleno. 

Informace obce: 
 Vánoční Vigilie – předsedající poděkoval účinkujícím a pořadatelům – pěkná akce, návštěvnost 

poznamenána vládním opatřením 
 poškozená garážová vrata skladu prodejny Radka – šetří policie, po nacenění nákladů na opravu bude 

věc nahlášena pojišťovně, po prohlídce technikem pojišťovny bude objednána oprava 
 byly započaty práce na opravě vzájemných hranic u místních komunikací kolem ppč. 107 
 připravuje se archivace/skartace tištěných dokumentů 
 současný nájemce restaurace U nádraží končí k poslednímu červnu 2022 – bude zveřejněn záměr 

obce – pronájem pravděpodobně od 1. července 2022 – více na únorovém zasedání 
 kalkulace poplatků za odpady na rok 2023 – náklady z roku 2021 (v roce 2021 byly náklady za 

jednoho poplatníka ve výši á Kč 836,--, kdy poplatník hradil á Kč 500,--, rozdíl ve výši Kč 336,-- za 
každého poplatníka doplácela obec z rozpočtu) 

 nedoplatky vůči obci k 10. lednu 2022 (nedoplatky po splatnosti): vodné a stočné za 1/3 2021 Kč 
5.676,-- (původně Kč 7.676,--) – jedno odběrné místo; vodné a stočné za 2/3 2021 Kč 11.724,- 
(původně Kč 12.856,--) – tři odběrná místa, z toho na jedno je splátkový kalendář, šly upomínky; 
odpady 2019 a 2020 Kč 860,-- (původně Kč 860,--) – jeden poplatník, upomínka doporučeným 
dopisem se vrátila nedoručená, návštěva v místě současného bydliště – nikdo nezastižen, telefony 
nikomu nebere, nově reakce přes SMS – zaplatí 14. ledna 2022; odpady 2021 Kč 1.500,-- (původně 
Kč 3.125,--) – tři poplatníci, šly písemné upomínky; neuhrazené faktury Kč 2.405,-- – jedna faktura, 
jedná se o vymožení pohledávky, šla II. upomínka doporučeným dopisem, bude následovat 
předžalobní výzva, nedoplatky jsou upomínány. 

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že se k ní dostala informace o tom, že pan hostinský si za sebe 
našel náhradu a zda tedy není na zvážení navýšení nájmu, když se vše zdražuje, obec má nemovitost 
opravovat a udržovat. Za měsíční nájemné ve výši á Kč 1.000,-- se toho moc neopraví. 

Pan Milan Sedláček uvedl, že situaci kolem hospody zná, ale v době kdy se snižoval nájem, tak o 
pronájem nebyl zájem. Nájem ve výši Kč 1.000,-- v rozjezdu je pěkný, po rozjezdu se dá nájem zvýšit. 
Stávající nájem je nízký. 

Paní Alexandra Stejskalová uvedl, že se do objektu restaurace nemálo investovalo. 
Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že by se měly obecně řešit všechny nájmy, včetně např. 

obecního sálu. Ceny jdou všeobecně vzhůru a opravy se provádět musí. 
Pan Stanislav Moravec uvedl, že výše nájmu za sál je rozdílná pro organizace, místní a přespolní 

a také dle pořádané akce. Dále uvedl, že u restaurace jsou zvýšené provozní náklady na elektřinu a 
topení. 

Pan Milan Sedláček uvedl, že za sezonu protopil cca 200 q uhlí, a to v pokojích jenom 
temperoval. 

Paní Mgr. Foglová se dotázala, zda pan hostinský platí i za to, že tam bydlí? 
Předsedající uvedl, že nájemné ve výši Kč 1.000,-- je za celý objekt. 
Pan Milan Sedláček uvedl, že to bydlení bylo vždy jakýmsi bonusem. Když nájemce hospodu 

provozoval a myslel to vážně, tak tam vždy i bydlel. 
Pan Stanislav Moravec uvedl, že nájem se snižoval v době, když se v restauraci střídali nájemci 

po třech měsících, tehdy šlo o to, aby se vše stabilizovalo, což se povedlo. Je to stejné jako např. se 
školou, taky provoz dotujeme, je to prostě služba občanům. V současné době nás provoz restaurace 
relativně nic nestojí, když tam nebude nájemce, budeme tam muset topit a vyjde nás to třeba na Kč 
50.000,--. 

Předsedající uvedl, že dle vyjádření současného nájemce žádnou náhradu za sebe nemá. Byl i 
dotaz na možný pronájem, zatím bez dalšího zájmu. 
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Diskuse 
 II./III. obecní ples – předsedající uvedl, že původní termín je 21. ledna 2022, dle hygieny vstup dle 

platných podmínek, momentálně dle Mimořádného opatření Ministerstva zdravotnictví z 29. prosince 
2021, pod Č.j.: MZDR 14601/2021-34/MIN/KAN – max. 100 osob včetně pořadatelů a účinkujících, 
všichni prokázání O/N přes ČTEČKU, u stolu max. 6 osob, další osoby u stolu s rozestupem min. 1,5 
m, mimo konzumaci vždy nasazený respirátor, konzumace u stolu možná bez respirátoru, odstup od 
živé hudby min. 2 m; další podmínky a jejich zpřesnění je třeba nastudovat v odůvodnění 
jednotlivých omezení. Počet pořadatelů a muzikantů je 18, na platící hosty zbývá 82 míst.  

Paní Mgr. Marie Foglová se dotázala, zda by nešlo, aby pořadatelé byli v pracovním poměru 
(dohoda o práci za Kč 0,--), potom by se nemuseli počítat do kapacity. 

Předsedající uvedl, že má problém s tím, aby zaměstnanec se smlouvou/dohodou pracoval 
zdarma. 

Pan Stanislav Moravec uvedl, že v minulosti, např. u fotbalových zápasů, byli počítáni všichni, 
včetně lavičky. Dělat ples pro osmdesát lidí nemá smysl, navíc za této epidemické situace. V případě 
pořádání plesu by pomáhal na place. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že si nedokáže představit, jak v prostorách sálu zajistit požadované 
rozestupy, stoly jsou velké, pro velký počet sedících. Dle podmínek by se tam nevešla ani polovina, 
zásadně to snižuje kapacitu sálu. V případě pořádání plesu je schopen zajistit a obsloužit výčep. 

Předsedající uvedl, že jako starosta by byl u vchodu, kde by kontroloval příchozí přes ČTEČKU, 
případně by vypomáhal na place. Knihovnice by zajistila prodej kořalek. Osobně má s pořádáním akce, 
za současné situace problém, má strach, po zkušenostech z posvícení a z vigilie přijde minimálně lidí, co 
odpovědnost na případně nakažené? 

Paní Mgr. Marie Foglová navrhla posunutí akce na 11. nebo 12. února 2022, kdy má kapela 
volno, pravděpodobně budou další termíny za zrušené rezervace. 

Předsedající telefonicky ověřil možnosti zajištění šéfkuchaře – potřebuje vědět přesný termín, 
volno si zajistí, potřebuje pomocníky do kuchyně. 

Pan Milan Sedláček uvedl, že je nová aplikace na kontrolu certifikátů. Termín plesu mu sice 
koliduje s jeho prací, ale zajistil by si volno a na ples by byl k dispozici. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že kontrola certifikátů bude zdržovat odbavení příchozích, ne všichni 
budou mít certifikáty připravené ke kontrole. 

Pan xxxxxxxxxxxxxxxx uvedl, že v případě kontroly hygienou si kontroloři nechají ukázat počet 
kontrolovaných osob, který porovnávají s přítomnými hosty. 

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že posunutí plesu na březen by bylo blízko plánované akce 
k MDŽ. Samozřejmě počítá s pomocí při pořádání plesu. Máme výhodu, že neplatíme sál. Je třeba akci 
řádně propagovat, aby přišlo co nejvíce lidí. 

Předsedající uvedl, že od starostů měl reakce na poslední ples, měli zájem přijít. V tomto případě 
by se jednalo o VIP vstup s poukazem na stravu. Příjmy z jídla, piva a kořalky jsou dlouhodobě 
minimální. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že je jednodušší uspořádat nějaký koncert, prostě něco k poslechu než 
zábavu. Za současného stavu není pro pořádání plesu. Nevíme, jak se budou vyvíjet opatření. 

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že je pro pořádání plesu, bude dělat to, co bude potřeba. 
Pan Štěpán Kalous uvedl, že není pro pořádání plesu, v případě jeho konání může vypomoci 

třeba ve výčepu. 
Pan Milan Sedláček uvedl, že je pro pořádání plesu, může být ve výčepu, může nalévat kořalky, 

venku grilovat, … 
Paní Alexandra Stejskalová uvedla, že se asi 100 lidí na sál vejde i s nařízenými rozestupy. Je pro 

pořádání plesu, pomáhala by v kuchyni. 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N N - N A - N A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování:  3 – 4 – 0 
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 Na základě hlasování se zastupitelé dohodli, že obecní ples se zatím odkládá, uvidíme po 
středečním jednání vlády, rozhodneme na základě vyhlášených mimořádných opatření. 

 zástupce Obce Lichkov, IČ: 00279161 v Honebním společenstvu Lichkov, IČ: 71159100 
Předsedající uvedl, že v roce 2015 Zastupitelstvo obce Lichkov schválilo zástupce obce 

v Honebním společenstvu Lichkov a v roce 2018 toto vzalo na vědomí. Zástupcem je pan xxxxxxxxxx 
xxxxx, který již není členem Zastupitelstva obce Lichkov a nemá ani trvalé bydliště v obci. Osobně 
nemá problém s tím, aby tento obec i nadále zastupoval a bude třeba na novém zastupitelstvu, jak se 
k věci postaví, zda stávajícího zástupce odvolá a zvolí si nového. 

Pan xxxxxxxxxxxxxxx uvedl, že je na zastupitelstvu, zda jej jako zástupce odvolá nebo ne. Valná 
hromada se také ihned nesejde, navíc hlasování je určeno počtem hektarů, obec asi ani nemá možnost se 
do vedení honebního společenstva dostat, rozhoduje počet hlasů. Náhrady se neplatí vlastníkům, platí se 
pouze státním institucím. Honební společenstvo v obci finančně podporuje školu, přispívá na dětské dny, 
financovaly se pachové ohradníky a další. Sám s honebním společenstvem začínal, potom to dělal pan 
xxxxxxxxx, proto je sídlo na čp. 8. V současné době je korespondenční adresa na obec, ale dopisy mu 
chodí domů. 

 Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že se dost lidí ptá na možnosti pronájmu traktoru s řidičem, 
posekání louky, pořezání dřeva motorovou pilou, zda obec o této službě uvažuje, aby místní nemuseli 
službu poptávat jinde, např. na Dolní Moravě, v Červené Vodě něco podobného funguje. 

Předsedající uvedl, že toto se již několikrát řešilo, obec na tuto službu nemá živnost. V případě 
zřízení živnosti je třeba zaplatit silniční daň a podobně a potom služba vyjde na stejné peníze, jako u 
kohokoli jiného. Dalším problémem je, že zaměstnanci obce stěží stihnout obsloužit obecní movitý a 
nemovitý majetek, natož pak placené služby občanům. Neděláme to, pokud bude požadavek ze strany 
zastupitelstva, tak živnost a služba se vším všudy. O službách pro občany na Dolní Moravě a spol. neví. 

Pan Milan Sedláček uvedl, že by se potom jednalo o technické služby. 
Pan Stanislav Moravec uvedl, že se toto již řešilo s tím, že by se muselo jednat o klasické 

podnikání. 

 předsedající a zastupitelé poděkovali panu xxxxxxxxxxx za dlouholetou práci pro obec a ve prospěch 
obce. 

Další příspěvky do diskuse nebyly, proto bylo přistoupeno ke kontrole usnesení, kterou provedl 
pan Stanislav Moravec. 

Výsledky projednání zastupitelstva obce 
na zasedání dne 10. ledna 2022: 

Č.j.: 1/22 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje ověřovatele zápisu, a to paní Alexandru 
Stejskalovou a pana Štěpána Kalouse a zapisovatele pana Mgr. Romana Richtra. 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A - Z A Z 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

Výsledek hlasování:  5 – 0 – 2 Usnesení bylo schváleno. 

Č.j.: 2/22 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje navržený a doplněný program zasedání ZO. 
1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A - A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 Usnesení bylo schváleno. 

Č.j.: 3/22 – Zastupitelstvo obce Lichkov volí předsedou kontrolního výboru pana Milana Sedláčka. 
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1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A - A Z A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

Výsledek hlasování:  6 – 0 – 1 Usnesení bylo schváleno. 
Č.j.: 4/22 – Zastupitelstvo obce Lichkov, v rámci veřejné zakázky malého rozsahu provedené 
průzkumem trhu, schvaluje uzavření Smlouvy o dílo s ekonomickým subjektem Luděk Špatenka, 
IČ: 64800041, se sídlem na adrese Vraclav čp. 34, psč. 566 42 – pošta Vraclav, na akci „Oprava 
pískovcových prvků kostela – etapa III (1/2 soklu a 2x schodiště ke škole)“, dle poptávky, 
v nabídkové ceně Kč 502.107,-- a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o dílo. 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A - A A - A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

Výsledek hlasování:  7 – 0 – 0 Usnesení bylo schváleno. 

Další předběžné termíny pro konání zastupitelstva, vždy v pondělí: dne 14. února 2022 v 18:00 
hodin, 11. dubna 2022 v 18:00 hodin, 13. června 2022 v 18:00 hodin a 12. září 2022 v 18:00 hodin. 

Zasedání zastupitelstva ukončeno v 19:03 hodin téhož dne. 

Přílohy zápisu: 
 Písemná příprava na zasedání zastupitelstva a podklady k jednotlivým usnesením. Veškeré 
přílohy jsou uloženy na OÚ Lichkov, dostupné na vyžádání. 

 Zápis byl vyhotoven dne 11. ledna 2022. 
 

Poznámky pořídil: Ověřovatelka zápisu: Ověřovatel zápisu: 
Stanislav Moravec 

 
 
 

Alexandra Stejskalová 
 
 
 

Štěpán Kalous 
 
 
 

Místostarosta obce: Zapsal: Starosta obce: 
Stanislav Moravec Mgr. Roman Richtr Mgr. Roman Richtr 

  


